

## 2008: l'any en que el somni no va ser possible

31 de desembre 2008

El 2008 ha acabat amb una dada molt trista per a els drets humans a més de 90 països d'arreu del mon on les persones que no estimen com imposa la llei, són perseguides, fins i tot causant la mort, amb el consentiment dels poders religiosos i passivitat de l'Església Catòlica, que mira cap a una altra banda.

**La poderosa Església Catòlica ha apostat per perpetuar la persecució i la repressió. Diu no a l'iniciativa Europea de despenalitzar l'homosexualitat en tot el món presentada a l'ONU el novembre passat.**

L'altre dia ens deia un conegut que com en "botica", també hi ha religiosos sensibles i "tolerants". Bé, no podem estar d'acord: hi ha religiosos, ens consta, de certa amabilitat i bona paraula, però no sabem que cap d'ells hagi posat el crit al cel (mai millor dit) després que l'ambaixador del Vaticà a la ONU es poses en contra de la despenalització de l'homosexualitat o després de sentir les manifestacions últimes d'en Rouco o en Sistach. Així doncs queda clar que, al menys no estan en desacord o practiquen un seguidisme propi dels bens

El problema, pels que vivim en aquest primer món, encara que ja no estem legalment perseguits (ho varem estar: pels religiosos), encara que ja no ens maten amb la beneplàcit de la llei (ens mataven: els religiosos), és que **l'Església, els seus membres, practiquen una persecució molt més discreta, fins i tot sibil·lina, però persecució al cap i a la fi**. Han substituït les fogueres, que sempre deixen un regust amarg a l'ambient, per una tècnica basada en **odi silenciós i ostracisme**: et donen permís per viure però en silenci i si de tant en tant s'escapa alguna pallissa "benintencionada", alguna discriminació, algun maltractament, t'aguantes, que no hi ha per tant.

Un any trist en el que un cop més es perpetua la persecució fòbica, per activa i/o per passiva, d'aquells que "treballen" per Déu Crist, que, paradoxalment predicava l'amor vers tothom i no l'odi irracional que manifesten vers qui estima en llibertat i no segons les dogmàtiques, arbitràries i arcaiques normes dictades pels religiosos a al seu gust i conveniència.

I, finalment, un any trist on, com a colofó final, hem pogut veure a les altes jerarquies de l'església catòlica d'Espanya i Catalunya, predicar en populoses i enormes misses, àmpliament difoses pels mitjans de comunicació públics, en les que, sense massa miraments, s'alimenta el odi cap a qualsevol mena de relació que no sigui el que ells anomenen "el model cristià de família"

Així doncs, un cop més, com no-heteronormatius, víctimes dels abusos de la religió, per part dels seus representants, no ens queda més que exigir un **estat laic, una educació no religiosa i el repartiment dels bens de l'Església entre el poble**.

Col·lectiu Gai de Barcelona



## 2008: el año en que el sueño no fue posible

**31 de diciembre 2008**

2008 ha terminado con un dato muy triste para los derechos humanos en más de 90 países del mundo donde las personas que no aman como impone la ley son perseguidas incluso hasta la muerte con el consentimiento de los poderes religiosos y la pasividad de la Iglesia Católica que mira hacia otro lado.

**La poderosa Iglesia Católica ha apostado por perpetuar la persecución i represión. Dice que no a la iniciativa europea de despenalizar la homosexualidad en todo el mundo, presentada en la ONU el noviembre pasado.**

El otro día, nos decía un conocido que como en "botica", también hay religiosos sensibles y "tolerantes". Bien, no podemos estar de acuerdo: hay religiosos, nos consta, de cierta amabilidad y buenas palabras, pero no sabemos que ninguno de ellos haya puesto el grito en el cielo (nunca mejor dicho) después que el embajador del Vaticano en la ONU se pusiera en contra de la despenalización de la homosexualidad o depuse de oír las manifestaciones últimas de Rouco o Sistach. Así pues, queda claro, que, al menos no estan en desacuerdo o practican un seguidísimo becerril.

El problema para los que vivimos en éste primer mundo, aunque ya no estamos legalmente perseguidos (lo estuvimos: por los religiosos), aunque ya no nos maten con el beneplácito de la ley (lo hacían: los religiosos), es que **la iglesia, sus miembros, practican una persecución mucho más discreta, incluso sibilina, pero persecución al fin y al cabo**. Han sustituido las hogueras, que siempre dejan un regusto amargo en el ambiente, por una técnica basada en **odio silencioso y ostracismo**: te dan permiso para vivir pero en silencio i si de vez en cuando se escapa alguna paliza "bienintencionada", alguna discriminación, algún maltrato, pues te aguantas, tampoco hay para tanto.

Un año triste en el que una vez más se perpetua la persecución fóbica por activa y/o pasiva de aquellos que "trabajan" por Dios. Cristo que paradójicamente predicaba el amor hacia todos y no el odio irracional que manifiestan hacia los que aman en libertad y no según sus dogmáticas, arbitarias y arcaicas normas dictadas por los religiosos a su gusto y conveniencia.

Y, finalmente, un año triste donde, como colofón, hemos podido ver a las altas jerarquías de la Iglesia Católica d'Espanya y Catalunya, predicar en populosas y enormes misas ampliamente difundidas por los medios de comunicación públicos, en los que, sin demasiado pudor, se alienta el odio hacia cualquier relación que no sea la que ellos llaman "modelo cristiano de familia".

Así pues, un vez más, como no heterormáticos victimas de los abusos de la religión, por tanto de sus representantes, no nos queda más que exigir un **estado laico, una educación no religiosa y el reparto de los bienes de la Iglesia entre el pueblo**.

Col·lectiu Gai de Barcelona

